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Protokół z XXIII (23) posiedzenia 

Zarządu Powiatu w Gołdapi. 

w dniu 9 stycznia 2025 roku 

 

           godz. 0800 – 0833 

 

Ad.1  

Starosta stwierdził quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji  

– 4 członków zarządu /lista obecności w załączeniu – zał. nr 1 do protokołu/, otworzył XXIII (23) 

posiedzenie Zarządu Powiatu /porządek obrad w załączeniu- zał. nr 2 do protokołu/. 

 

Przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Zarządu Powiatu przeszedł do realizacji kolejnego punktu. 

 

Ad.2a 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań 

zleconych powiatowi odrębnymi ustawami w roku 2025 /projekt uchwały w załączeniu- zał. nr 3 do 

protokołu./ 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że ustawa o finansach publicznych 

z dnia 27 sierpnia 2009 roku obliguje Zarząd Powiatu do opracowania planu finansowego zadań 

z zakresu administracji rządowej w terminie 21 dni od dnia podjęcia uchwały budżetowej.  

W związku z faktem, że budżet jednostki samorządu terytorialnego wykonuje jej zarząd, 

podjęcie uchwały w tym zakresie jest spełnieniem powyższego wymogu. Uchwala się plan 

finansowy zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych powiatowi 

odrębnymi ustawami w roku 2025 oraz wielkość dochodów związanych z realizacją tych zadań, 

które podlegają przekazaniu do budżetu państwa, zgodnie z załącznikiem nr 1 do niniejszej 

uchwały. Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz powiedziała, że jeśli chodzi o wysokość 

dochodów i wydatków związanych z realizacją zadań zleconych wynosi w dziale rolnictwo  

i łowiectwo jest to kwota 31 845,00 zł, w dziale leśnictwo 4 080,00 zł, w gospodarce 

mieszkaniowej 77 908,00 zł, w działalności usługowej 157 400,00 zł, w obronie narodowej 

22 700,00 zł, w bezpieczeństwie publicznym i ochronie przeciwpożarowej 7 004 920,00 zł. 
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Przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał czy są pytania do przedstawionej uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Zarządu Powiatu przeprowadził głosowanie. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie planu 

finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych 

powiatowi odrębnymi ustawami w roku 2025. 

 

Ad.2b 

Główny Specjalista ds. Edukacji Pani Iwona Dębowska przedstawiła projekt uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego  

się o stopień zawodowy nauczyciela mianowanego, zatrudnionego w szkole, dla której organem 

prowadzącym jest powiat gołdapski, który złożył wniosek o wszczęcie postępowania 

egzaminacyjnego /projekt uchwały w załączeniu- zał. nr 4 do protokołu/. 

Główny Specjalista ds. Edukacji Pani Iwona Dębowska poinformowała, że na podstawie  

art. 9 g ust. 2 oraz art. 91 d pkt. 2 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela powołuje 

się komisję egzaminacyjną nauczycielowi ubiegającemu się o stopień nauczyciela 

mianowanego i w tym celu Zarząd Powiatu powołuje komisje egzaminacyjną, w skład której 

wchodzą: przedstawiciel organu prowadzącego szkołę, jako jej przewodniczący, przedstawiciel 

organu sprawującego nadzór pedagogiczny, dyrektor szkoły, dwaj eksperci z listy ekspertów 

ustalonej przez ministra właściwego do spraw oświaty i wychowania, na wniosek nauczyciela 

przedstawiciel związków zawodowych. Posiedzenie komisji odbędzie się 24 stycznia 2025r. 

Tryb pracy komisji egzaminacyjnej określa Rozporządzenie Ministra Edukacji Narodowej  

z dnia 6 września 2022 r. w sprawie uzyskiwania stopni awansu zawodowego przez nauczycieli 

i wynagrodzenie eksperta za udział w komisji ustala się w wysokości 300 zł brutto. 

 

Przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał czy są pytania do przedstawionej uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Zarządu Powiatu przeprowadził głosowanie. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie powołania 

komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o stopień zawodowy nauczyciela 
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mianowanego, zatrudnionego w szkole, dla której organem prowadzącym jest powiat 

gołdapski, który złożył wniosek o wszczęcie postępowania egzaminacyjnego. 

 

Ad.2c 

Główny Specjalista ds. Edukacji Pani Iwona Dębowska przedstawiła projekt uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie ustalenia na 2025 rok planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli szkół i placówek oświatowych, dla których organem prowadzącym 

jest Powiat Gołdapski /projekt uchwały w załączeniu- zał. nr 5 do protokołu/. 

Główny Specjalista ds. Edukacji Pani Iwona Dębowska poinformowała, że na dofinansowanie 

doskonalenia zawodowego nauczycieli w 2025r. w budżecie Powiatu Gołdapskiego 

wyodrębniono środki w wysokości 100 553,49 zł – w dziale 801 Oświata i wychowanie, 

rozdziale 80146 Dokształcane i doskonalenie nauczycieli, stanowiące 0,8 % planowanych 

rocznych środków przeznaczonych na wynagrodzenia osobowe nauczycieli. Środki te dzieli  

się w następujący sposób: 58 353,49 zł - koszty udziału nauczycieli w seminariach, 

konferencjach, wykładach, warsztatach, szkoleniach, studiach podyplomowych oraz innych 

formach doskonalenia zawodowego nauczycieli prowadzonych odpowiednio przez placówki 

doskonalenia nauczycieli, szkoły wyższe oraz inne podmioty, których zadania statutowe 

obejmują doskonalenie zawodowe nauczycieli; 18 500,00 zł - koszty udziału nauczycieli  

w formach kształcenia nauczycieli prowadzonych przez szkoły wyższe i placówki doskonalenia 

nauczycieli; 12 700,00 zł - wspomaganie szkół oraz sieci współpracy i samokształcenia  

dla nauczycieli prowadzonych przez placówki doskonalenia nauczycieli, poradnie 

psychologiczno-pedagogiczne, w tym poradnie specjalistyczne i biblioteki pedagogiczne;  

11 000,00 zł - koszty udziału nauczycieli w szkoleniach branżowych. Ustala się maksymalne 

kwoty dofinansowania: Koszty studiów lub kursów kwalifikacyjnych do 50% wysokości opłaty 

semestralnej (czesnego), nie więcej niż 2200 zł za semestr; Koszty innych form doskonalenia 

do 50% ceny. W przypadku, gdy nauczyciel studiuje na więcej niż jednym kierunku, 

dofinansowaniu podlega tylko jeden z nich, jeżeli nauczyciel zatrudniony jest w kilku szkołach, 

dla których organem prowadzącym jest powiat gołdapski, wniosek o dofinansowanie może 

złożyć tylko w jednej z nich. Dofinansowanie do kształcenia na studiach I, II stopnia  

oraz podyplomowych nie przysługuje nauczycielowi, który: jest zatrudniony  

w szkole/placówce w ramach umowy na zastępstwo, jest zatrudniony w szkole/placówce  

w wymiarze poniżej 1/2 etatu, powtarza semestr lub korzysta z urlopu dziekańskiego. 

Przerwanie lub nieukończenie przez nauczyciela toku określonej formy doskonalenia, 
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zobowiązuje nauczyciela do zwrotu otrzymanej kwoty dofinansowania. Specjalności 

kształcenia ustalone z dyrektorami szkół, na które dofinansowanie jest przyznawane w 2025r.: 

nabywanie kwalifikacji do nauczania języków obcych, w tym również języka polskiego jako 

języka obcego do pracy z uczniem z doświadczeniem migracyjnym; nabywanie kwalifikacji  

do pracy z dziećmi o specjalnych potrzebach edukacyjnych; podnoszących jakość edukacji 

włączającej i umiejętności pracy z  zespołem zróżnicowanym, nabywanie dodatkowych 

kwalifikacji w zakresie udzielania pomocy psychologiczno-pedagogicznej; nabywanie 

kwalifikacji do nauczania przedmiotów ujętych w ramowych planach nauczania i w zestawie 

programów w danej szkole lub do prowadzenia zajęć zgodnie z potrzebami uczniów i szkoły; 

w tym kwalifikacji cyfrowych, proobronnych, matematycznych, zawodowych, uzyskiwanie 

kwalifikacji do stosowania specjalistycznych metod diagnozy i terapii psychologicznej, 

pedagogicznej i logopedycznej; podnoszenie kwalifikacji w zakresie dydaktyki, wychowania, 

metodyki, bezpieczeństwa. 

 

Przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał czy są pytania do przedstawionej uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Zarządu Powiatu przeprowadził głosowanie. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie ustalenia  

na 2025 rok planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół  

i placówek oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Gołdapski. 

 

Ad.2d 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie zmian Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Gołdapi /projekt 

uchwały w załączeniu- zał. nr 6 do protokołu./ 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska poinformowała, że w związku z decyzją  

o powierzeniu funkcji zastępców naczelników pracownikom z poszczególnych wydziałów 

Starostwa Powiatowego w Gołdapi, tj.: Wydziału Organizacyjnego, Wydziału Geodezji  

i Nieruchomości, Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska oraz Wydziału Komunikacji 

i Transportu, w celu określenia ich zadań, konieczne jest uzupełnienie Regulaminu 

Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Gołdapi o zapisy określające zadania Zastępców 

Naczelników Wydziału. Ponadto w związku z zakończeniem projektu a tym samym 
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funkcjonowania stanowiska ds. obsługi projektu pn. Moja działalność gospodarcza,” dokonano 

aktualizacji załącznika nr 1 do uchwały nr 225/2022 Zarządu Powiatu w Gołdapi z dnia  

20 kwietnia 2022 r. w sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego 

w Gołdapi. W Regulaminie Organizacyjnym Starostwa Powiatowego w Gołdapi 

wprowadzonym uchwałą nr 135/2017 Zarządu Powiatu w Gołdapi z dnia 25 maja 2017 r.  

w sprawie Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Gołdapi, wprowadza  

się następujące zmiany: w § 18  ust. 1 otrzymuje brzmienie: „1. Wydziałami kierują Naczelnicy 

a w przypadku ich nieobecności Zastępcy Naczelników”, w § 26  dodaje się ust 3 w brzmieniu: 

„ 3. W przypadku nieobecności Naczelnika, jego zadania wykonuje Zastępca Naczelnika”, 

załącznik nr 1 do Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Gołdapi otrzymuje 

brzmienie określone w załączniku do niniejszej uchwały. 

 

Przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał czy są pytania do przedstawionej uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Zarządu Powiatu przeprowadził głosowanie. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie zmian 

Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Gołdapi. 

 

Ad.3 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki zapytał Dyrektor Zarządu Dróg czy i kiedy została 

przekazana informacja do Wojewody o klasie MLC dróg powiatowych. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska odpowiedziała,  

że musiałaby zajrzeć do dokumentów, ale były te klasy przekazywane. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki zapytał czy było to przekazywane w tym roku czy ubiegłym. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska odpowiedziała,  

że nie odpowie w tej chwili, ale na pewno to było.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki zapytał czy są inne sprawy bieżące 
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Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz powiedziała, że ma przed sobą odpowiedź  

Pani Dyrektor na jej zapytanie podczas ostatniego posiedzenia zarządu. Członek Zarządu  

Pani Anna Zyborowicz powiedziała, że załączone zostały pisma, które były kierowane  

w sprawie drogi Budwiecie- Boczki, ale nie ma zgłoszeń mailowych ani telefonicznych. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska powiedziała,  

że telefonicznych zgłoszeń nie jest w stanie odtworzyć, chyba że dana osoba byłaby w stanie 

podać jej konkretną datę, a jeśli chodzi o maile to były one sprawdzane. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki zapytał czy były pisma mieszkańców. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska odpowiedziała,  

że tak, została tam załączona petycja. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki zapytał czy były jakieś inne poza petycją. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska odpowiedziała,  

że nie. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska dodała,  

że wszystko co odnalazła załączyła do odpowiedzi. 

 

Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz powiedziała, że niepokoi ją fakt, jeśli chodzi  

o uzupełnianie destruktem tej drogi. Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz dodała,  

że praktycznie co miesiąc droga ta była nim uzupełniana. Członek Zarządu Pani Anna 

Zyborowicz powiedziała, że nie wie gdzie jest sens i oszczędność w tym i czy nie byłoby lepiej 

raz, a dobrze. Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz zapytała czy nie można byłoby kupić 

materiału, który jest bardziej wytrzymały. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że w tym roku będzie okazja do złożenia 

wniosku na środki w zakresie dróg przygranicznych i warto by było, aby to ta droga była 

aplikowana na te środki i została z nich wykonana. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki 

powiedział, że pojawiają się nowe, inne możliwości i część dróg powiatowych, które będą 

niezbędne do poruszania się mieszkańców  będą planowane w innych inwestycjach, których 

finansowanie będzie mogło być do 100%.  
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Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz powiedziała, że zapozna się jeszcze dokładnie  

z odpowiedzią przedstawioną przez Panią Dyrektor i chciałaby zwrócić uwagę, że miesięczne 

łatanie dziur jest mało oszczędnym wyjściem. Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz 

powiedziała, że dodatkowo chciałaby zgłosić problem drogi od Cisówka w kierunku Czarnego 

Filipowskiego. Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz dodała, że z tego co wie ta droga  

też niedawno była robiona. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska odpowiedziała,  

że tak, było tam również uzupełniane żwirem po zgłoszeniu jednego z mieszkańców. 

 

Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz powiedziała, że nie ma już znaku po uzupełnieniu 

tych ubytków. Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz zapytała jak wygląda sytuacja  

z wycinką zakrzaczeń. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska odpowiedziała,  

że jeśli chodzi o dostępne materiały do łatania ubytków, to cena emulsji asfaltowej była zbyt 

wysoka, więc została podjęta decyzja  o korzystaniu z masy na zimno. Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska powiedziała, że emulsja asfaltowa jest 

produkowana dopiero na końcu marca oraz w kwietniu i wtedy będzie również znana jej cena 

w tym roku. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska dodała, 

że został zakupiony sprzęt do łatania tych ubytków w postaci remontera i jest to sprzęt, który 

będzie łatał ubytki m.in. na drodze Budwiecie emulsją i grysami. Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska poinformowała, że według niej jest to 

najlepszy materiał do tego, żeby to wykonać. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia 

Wrzesień- Kisielewska powiedziała, że te drogi, które były uzupełniane co miesiąc, były 

uzupełniane destruktem drogowym, który zarząd posiadał z rozbiórki z dróg, z terenu 

miejskiego oraz dodatkowo pozyskano destrukt od kierownika Zarządu Dróg Wojewódzkich. 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że na ostatnim zarządzie wspominała  

Pani Dyrektor o tym, że te emulsje nie pomogą, ponieważ są spękania siatkowe. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska odpowiedziała,  

że nie, spękania siatkowe nie pomogą na masę na zimno. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych 

Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska powiedziała, że materiałem, który jest używany do łatania 

ubytków na drogach jest: masa na zimno, kruszywo drogowe, destrukt i emulsja asfaltowa. 
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Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska dodała, że emulsji 

nie było w ubiegłym roku i zakup planowany jest na ten rok, masa na zimno była i jest i z tych 

materiałów zarząd korzysta. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień- 

Kisielewska powiedziała, że jeśli chodzi o drogi Białe Jeziorki to drogi żwirowe będą 

objeżdżane jutro. 

 

Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz powiedziała, że tam wożone są dzieci i według 

również opinii przewoźnika te dziury tam są i wymagają interwencji. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska odpowiedziała,  

że na pewno zostanie to zrobione, ale warto mieć na uwadze, że nie zawsze pozwalają  

na działanie warunki pogodowe. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień- 

Kisielewska powiedziała, że wybierze się jutro na drogi żwirowe w tym Białe Jeziorki oraz 

Zawiszyn-Górne oraz zobaczyć drogę Banie Mazurskie- Grodzisko. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki zapytał jakiej klasyfikacji jest droga Budwiecie. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska odpowiedziała,  

że zapomniała tego sprawdzić, ale jeszcze dzisiaj sprawdzi to i odezwie się z informacją 

zwrotną. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska dodała,  

że prawdopodobnie to będzie lokalna albo dojazdowa.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, żeby Pani Dyrektor pamiętała o tym, że jeśli 

zostanie ogłoszony nabór na środki przygraniczne to wtedy będzie trzeba aplikować o tą drogę.  

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska powiedziała,  

że do tej przebudowy będzie potrzebna dokumentacja projektowa. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że tak ale uproszczona. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska powiedziała,  

że nie ma na ten moment zabezpieczonych środków. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że środki zostaną przesunięte. 
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Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska powiedziała,  

że sprawdzi również wszystkie działki, ponieważ tam są działki, które bardzo mocno wchodzą 

w pas drogowy. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska 

dodała, że tam gdzie będzie to możliwe, postara się podpisać umowy użyczenia z mieszkańcami 

i ma nadzieję, że to się uda. 

 

Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz powiedziała, że mieszkańcy na pewno nie będą 

sprawiali problemów. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska powiedziała,  

że należy pamiętać o tym, że znajduje się tam również duża działka Lasów Państwowych. 

 

Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz powiedziała, że warto czynić już jakieś kroki  

w tym kierunku.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska powiedziała,  

że zapyta czy wyrażą zgodę, ponieważ nie wie jaka jest u nich procedura zawierania umów 

użyczenia, ponieważ nie było jeszcze takiej sytuacji. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani 

Sylwia Wrzesień- Kisielewska powiedziała, że nawet nie wymieniano się na grunty i dopiero 

jest to w planie, za drogę przekazaną w kierunku Deguć i może wtedy uda się, żeby za część 

działki, która należała do powiatu, lasy oddały część swojej. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że również porozmawia z leśniczym  

jak tą sytuację można by było rozwiązać. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska powiedziała,  

że jeśli chodzi o temat zakrzaczeń to Pan Stanisław Jurczyk w miarę wolnych chwil to robi  

i zaczął już to robić na drodze Linowo- Przerośl. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych  

Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska powiedziała, że w wolnej chwili ona również będzie 

wysyłała pracowników, aby wycinali te krzaki i wtedy systematycznie Pan Jurczyk będzie  

je rębakował. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska 

powiedziała, że prosił, aby zarząd dróg dokładał się do paliwa jeśli chodzi o rębak, ale fizycznie 

takiej możliwości nie ma, aby przekazywać paliwo dla wykonawcy. 
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Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz zapytała czy tylko Pan Jurczyk się zgłaszał do tego 

czy byli również jacyś inni chętni. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska odpowiedziała,  

że rozmawiała jeszcze z Panem z Galwieć, ale on nie zgłosił się do tej pory. 

 

Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz zapytała czy mogłaby się zgłosić jeszcze jakaś chętna 

osoba. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska odpowiedziała,  

że nie byłoby z tym problemu i są mieszkańcy z gminy Gołdap, którzy sami przychodzą,  

jest im wyznaczany odcinek drogi i taki materiał sobie pozyskują. Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska dodała, że nie może powiedzieć złego słowa, 

ponieważ pas drogowy jest naprawdę dokładnie wysprzątany. 

 

Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz zapytała czy jeśli ktoś jeszcze chciałby to robić,  

to wystarczy, że zgłosi się do zarządu dróg powiatowych. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska odpowiedziała,  

że tak, wtedy jest wskazywany takiej osobie konkretny odcinek. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki zapytał czy są jeszcze jakieś sprawy bieżące. 

 

Członek Zarządu Pan Władysław Biłas powiedział, że chciałby przypomnieć o drodze Banie 

Mazurskie- Rogale, ponieważ są już tam odcinki, gdzie nie ma jak ominąć dziur. Członek 

Zarządu Pan Władysław Biłas powiedział, że jest świadomy, że były łatane te ubytki miesiąc 

temu, ale niestety nie ma już po tym śladu. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że jest to jedna z najgorszych dróg w powiecie 

gołdapskim i trzeba się jej na pewno przyjrzeć oraz aplikować o przyznanie środków  

na wyremontowanie jej. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że również jeśli chodzi  

o kwestię drogi Grodzisko, która łączy trzy powiaty i jest potrzebna do bezpiecznego 

podróżowania mieszkańców. 
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Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz powiedziała, że chciałaby naświetlić przyszły 

problem, ponieważ jeśli rozpocznie się remont drogi wojewódzkiej to objazdy będą prowadziły 

przez poboczne drogi. Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz powiedziała,  

że prawdopodobnie, żeby mieszkańcy Dubeninek, Żytkiejm i innych miejscowości mogli 

dojechać w stronę Gołdapi będą kierowani przez Cisówek-Białe Jeziorki- Marlinowo  

do Górnego. Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz zapytała czy nie można byłoby dogadać 

się z Zarządem Dróg Wojewódzkich, ponieważ remont będzie drogi wojewódzkiej, a objazd 

będzie leżał po stronie powiatowej. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska odpowiedziała,  

że z informacji jakie posiada remont tej drogi ma się odbywać połówkowo, czyli mają być 

zrobione tzw. mijanki, jak miało to miejsce przy remoncie drogi krajowej w kierunku Kowal 

Oleckich. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska 

powiedziała, że nie będzie odcinków zamkniętych. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych  

Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska powiedziała, że ma jednak to na uwadze i wszystkie drogi 

zostaną skamerowane, które są zrobione. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia 

Wrzesień- Kisielewska dodała, że w momencie, gdy będzie potwierdzone kto jest wykonawcą 

to wtedy zostaną podjęte czynności. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia 

Wrzesień-Kisielewska poinformowała, że w momencie kiedy wykonywane są projekty 

organizacji ruchu i planowany jest objazd to powinien się on odbywać tylko i wyłącznie  

za zgodą zarządcy drogi. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień- 

Kisielewska dodała, że przed rozpoczęciem jakichkolwiek prac stan dróg zostanie 

zarejestrowany. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska zapytała jaki jest 

orientacyjny termin programu na środki przygraniczne. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki odpowiedział, że najprawdopodobniej w tym roku, 

natomiast zbliżony czas ogłoszenia nie został jeszcze podany. Starosta Pan Krzysztof 

Kazaniecki powiedział, że jest to podobna sytuacja jak w przypadku drogi Samoniny. Starosta 

Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że została jeszcze pula 2 000 000,00 zł i w tej kategorii 

drogi, powinny te środki wystarczyć. 
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Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska powiedziała,  

że za wniosek w kierunku Mażuć powiat jako pierwszy dostał środki finansowe, ponieważ 

najszybciej została wykonana inwestycja. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia 

Wrzesień- Kisielewska powiedziała, że podobno teraz ma być trochę trudniej, ale ma nadzieję, 

że taka forma dokumentacji projektowej jaka była sporządzana wcześniej będzie wystarczająca. 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki odpowiedział, że z informacji jakie posiada wszystko 

powinno być na takich samych zasadach jak wcześniej. 

 

Ad.4 

Wolne wnioski nie zgłoszono.  

 

Ad.5 

Przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował Członkom Zarządu za pracę. Zamknął XXIII 

(23) posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokół składa się z 12 stron kolejno ponumerowanych. 

 

                 STAROSTA  

 

                                 Krzysztof Tomasz   

                             Kazaniecki  

 

 

Członkowie Zarządu: 

1. Marzanna Marianna Wardziejewska ………………….. 

2. Anna Zyborowicz …...………………………………… 

3. Władysław Biłas …………………….………………… 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Monika Bruszewska 09.01.2025 r. 


